

Referat fra styremøte i Tjøme golfklubb

tirsdag 10. juni 2025 kl 18:00 på klubbhuset/Zoom

Tilstede: Kjetil Mikalsen, Jesper Simonsen, Kåre Wahlqvist, Nicolette van Dijke, Cecilie Vesterdal, Eva Holler
Referent: Ove Salvesen

Agenda:

23.25 Godkjenning av referat fra styremøte 29. april 2025

24.25 Regnskap til og med mai 2025

25.25 Booking systemet – evaluering og evt tiltak

26.25 Innkommende saker:

Lokal regel på hull 5/14 og 6/15:

Faste droppsoner for fritak fra nettet mellom hull 5/14 og 6/15

Markering på teesteder av hvor hullet er målt fra

Klubbhus fasiliteter

Støyskjerming for fylkesveien

27.25 Eventuelt

Bruk av Gimmie grupper

- parkeringsarealer og sikkerhetsnett.

- toalett på banen.

- bruk av klubbhus.

- garderobe, spiserom og toalett for ansatte.

- pris protimer

- Uttakskriterier for lag-NM

- ballinnsamling og ballmaskin.

- fadderordning etter VTG, hvem følger opp at runden er gjennomført?

- lokale regler på scorekort.

- medlemskveld golfregler

Referat:

23.25 Referat fra styremøte 29. april 2025 ble gjennomgått og godkjent

24.25 Regnskap til og med mai 2025 ble gjennomgått og tatt til etterretning

25.25 Booking systemet – evaluering og evt tiltak ble gått igjennom.

Utviklingen går i riktig retning, medlemmer og gjester forstår bedre booking systemet. Vi skal foreta en evaluering av systemet til høsten

26.25 Innkommende saker:

Lokal regel på hull 5/14 og 6/15:

Faste droppsoner for fritak fra nettet mellom hull 5/14 og 6/15.

Røtter i dagen over hele banen bør inn i lokale regler.

Banekomiteen kommer med forslag til lokale regler for dette.
Markering på teesteder av hvor hullet er målt fra. Dette ble besluttet ikke å gjennomføre.

Klubbhus fasiliteter. Sett av kr 50.000,- til telt , stoler og bord, varmelampe, Ove sjekker muligheter.

Støyskjerming for fylkesveien ble ikke besluttet å gjennomføre.

27.25 Eventuelt

- Bruk av Gimmie grupper. Ove legger inn alle medlemmer i åpen diskusjonsgruppe. Ove sjekker om community manager kan se hvem som er medlemmer i gruppa.
- Parkeringsarealer og sikkerhetsnett, blir utsatt til neste år, med kost nytte analyse. Ove lager dette.
- Toalett på banen. Samme som parkerings arealer og sikkerhets nett.
- Marshall/starter. Sjekke til forskjellige tider. Ha en bil tilgjengelig for kveldskjøring. Det er sendt ut mail til alle medlemmer om å melde seg inn i gruppa. Sette ut en bil med marshall flagg ved Graceland som varsler om tilstedeværelse.
- Pris protimer. Ove ber Didrik om å se på pris setting. Rabatt for medlemmer? Koordinere med Isak. Ove tar beslutning. Proplanner systemet gjennomgås, tidligere pro tas bort. Ove tar dette opp med Didrik
- Uttakskriterier for lag-NM. Styret skal se på det sammen med Sportslig leder for neste sesong.
- Fadderordning etter VTG, hvem følger opp at runden er gjennomført? Vi må finne en leder for fadder gruppa som kan holde hånd om dette. Ove sender mail og spør om noen kan være leder og sørge for at rutiner rundt fadder ordning og medlemskap og krav til spill på banen. Morten Wold kan ha en oppskrift på dette
- Medlemskveld golfregler
Sjekke om det er interesse for en regelkveld. Legge ut på Gimmie forenklet regeldokument, samt link til golfforbundets kurs, og golfregel app.

Møtet ble avsluttet kl 21:15

Neste styremøte tirsdag 12. august